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Protokoll fört vid Eneryda Fiber årsmöte 2016-05-17 

Mats öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

Börje R valdes till årsmötets ordförande. Jan P valdes till sekreterare. 

Närvarolistan fastställdes som röstlängd. 

Bertil Falk och Bertil Petersson valdes som justeringsmän. 

Stämman befanns utlyst i behörig ordning. 

Dagordningen godkändes. 

Årsredovisningen godkändes. 

Mauritz L läste upp revisionsberättelsen som godkändes av stämman. 

Ansvarsfrihet för styrelsen fastställdes. 

Inga styrelsearvoden utgår. 

Medlemsavgiften för 2016 fastställdes till 100:-

11 Till styrelseordförande valdes Mats Danielsson på 1 år. 

12 Rolf P, Johnny K och Mats Dvaldes som styrelseledamöter på 2 år. 

13 Till revisorer omvaldes Mauritz Lennartsson och Lars Olof Gummesson. 

r 14 Styrelsen ordnar eventuella valberedningsfrågor. · 

15 Under övriga frågor informerade Mauritz om Liatorp fibers status. Han föreslog 

även ett framtida samarbete styrelserna emellan. Frågan kommer att 

diskuteras på ett ordinarie styrelsemöte. 

Mötet avslutades och alla närvarande bjöds på kaffe med dopp. 
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